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Vilken av 4 vägar bör vi välja? 
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Förord 
Innebandyn är viktig för Piteå som idrottsstad. Idag har vi som enda 
norrbottniska kommun ett lag i Allsvenskan, norrlands största förening, och 
en mycket bra spelar- och ledarkultur som producerar många duktiga spelare 
att både försörja vårat elitlag, Wibax Patriots A-lag, men också spelare som 
hamnar i andra elitlag runt om i Sverige. 
 
Vår framtid kommer att vara ljus i många år framöver med de förutsättningar 
som vi skapar för oss själva i våra fyra drivande innebandyföreningar på orten. 
 
Det finns dock ett men, som just nu begränsar utvecklingen på våra spelare - 
och det är att övergången från pojklagsspelare (idag Röd nivå) till 
junior/seniornivå. 
 
I denna skrivelse kommer jag, helt utifrån mitt eget sätt att se på framtiden, 
att ge mina förslag på vilken av fyra vägar vi kan/bör gå för att förbättra 
möjligheterna för pojkspelare att fortsätta sin utveckling mot att bli en 
framtida seniorspelare – utan att tappa allt för många spelare på vägen. 
 
OBS! 
Detta är ett levande dokument och är det någon av er som läser detta som 
har ytterligare förslag på vägar att gå så är det fritt att lägga till det. 
 
Min tanke är att vi ska smida ganska snabbt och att alla ”beslutsfattare” samt 
ledare i respektive lag ska få säga sitt. Sedan tar vi ett möte där vi har 
sammanställt svaren som alla lämnat in och utifrån det beslutar oss för vilken 
väg som är smartast att göra. 
 
Många svävar i ovisshet när det kommer till ”vad händer med oss nästa år”, 
och genom en långsiktig plan så rätas frågetecknen ut. 
 
Denna skrivelse kommer i första hand att gå till: 

• Wibax Patriots styrelse 
• Öjebyns IBF´s styrelse 
• Öjebyns IBF´s tränare i P99, P00, P01 och P02 
• Långskatans IF´s styrelse 
• Långskatans IF´s tränare i P99-01 och P02 
• Wibax IBF´s styrelse 
• Wibax IBF´s tränare i P00 och P01
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Boxmodellen 
I denna relativt korta skrivelse så tänkte jag jobba med Boxmodellen för att 
försöka klargöra i tur och ordning. 
 

1. Nuläge 
2. Önskat tillstånd 
3. Hur? Fyra (4) olika, möjliga, vägar att välja 
4. För- och nackdelar med de olika vägarna 
5. Beslutsprocess, mål och handlingsplan 
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Nuläge 
Upplägget som vi har idag är att spelare som går ut årskurs nio i skolan, 
automatiskt ska skrivas över från sin moderklubb till Wibax Patriots 
organisation (om inte särskilda önskemål finns att spela ett år till i 
pojkserierna vilket reglerna tillåter). 
 
Det som då sker är att samarbetsmöjligheterna mellan 16-åringar och 15-
åringar blir begränsade, eftersom licenser i innebandy stoppar samarbete på 
mellan junior (läs div 3 och juniorallsvenskan) och högsta pojklagsserierna 
(Röd 1-3), och därför måste ett lags spelare vara licensierade för en förening 
för att spela tillsammans. (JAS = Juniorallsvenskan)! 
 
Här finns det en klar begränsning för mogna spelare under röda strecket att 
testa junior/division 3 om inte en övergång skrivs men med en sådan lösning 
kan inte spelaren spela med sitt pojklag mer utan övergången blir då 
permanent. Nuvarande upplägg känns inte bra eftersom det är fel nivå att 
begränsa duktiga och tidigt utvecklade 15-åringar som då en kan spela i WP. 

Wibax Patriots 
Allsvenskan 

Öjebyns  IBF	   Långskatans IF	   Wibax IBF	  

Wibax Patriots 
Division 2	  

Wibax Patriots 
JAS/Division 3	  
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Önskat tillstånd 
Ledarna i våra föreningar pratar ofta om hur viktigt det är att utvecklingen på 
våra spelare ska fortsätta så att spelarna väljer att spela Innebandy så länge 
som möjligt. 
 
Därför vore ett önskat tillstånd att alla spelare ska kunna spela på den nivå de 
utvecklingsmässigt, -socialt och åldersmässigt – där inga begränsningar ska 
finnas för att spela i olika lag. 
 
För att få igenom önskat tillstånd finns det, som jag ser det, fyra (4) vägar att 
gå. 
 

Dessa fyra vägar är: 
• Alla ”Röda” spelare licensieras i Wibax Patriots, och administrationen 
• ”Umeåmodellen!”  - Vi gör en av våra ungdomsföreningar till 

Utvecklingsförening där div 2 & div 3 också hamnar. 
• Ligga kvar som idag med WP-licensiering på högsta röda nivån 
• Ligga kvar som idag med WP, men lägga till ytterligare ett seniorlag i 

div-3 lag från någon av våra ungdomsföreningar 
 

Sportchefsroll 
Oavsett vilken väg som nu innebandyn i Piteå väljer så bör en sportchefsroll 
utformas som blir bryggan mellan alla lag, beslut kring flyttningar av spelare 
upp till A-laget, m.m.  
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Väg 1 – Alla ”Röda” spelare licensieras i Wibax Patriots, 
och administrationen 
Om samtliga spelare licensieras för Wibax Patriots när de kliver över till RÖD 
nivå, där likheterna med enkelmatcher är över hela linjen i samtliga serier (i 
BLÅ och GRÖN är det ju fortfarande sammandragsform) 
 
Lagen i seriespel heter då exempelvis: 

• Långskatans IF/Wibax Patriots IBK 
• Wibax IBF/Wibax Patriots IBK 
• Öjebyns IBF/Wibax Patriots IBK 

 
Administration och ekonomi kvarligger på moderklubbarna men licensen 
hamnar hos Wibax Patriots. 
 
Samarbete kan nu även nyttjas mellan samtliga föreningar på alla plan. 
 
 

Wibax Patriots 
Allsvenskan 

Öjebyns  IBF 
Wibax/Patriots 

RÖD nivå - alla lag 

Långskatans IF 
Wibax/Patriots 

RÖD nivå - alla lag	  

Wibax IBF 
Wibax/Patriots 

RÖD nivå - alla lag	  

Wibax Patriots 
Division 2	  

Wibax Patriots 
JAS/Division 3	  



 

Förslaget skrivet för Piteås innebandyframtid på pojksidan - av Magnus Johansson - 2015-04-10 

 
 

Fördelar med Alla spelare i RÖD nivå licensieras i WP? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nackdelar med Alla spelare i RÖD nivå licensieras i WP? 
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Väg 2 – ”Umeåmodellen!”  - Vi gör en av våra 
ungdomsföreningar till Utvecklingsförening där div 2 & 
div 3 också hamnar. 
Likt IBK Dalen (IBF Dalen) och Ume City IBK (Umeå City IBF), som har frigjort 
Elitlagen (alltså A-lagen) sina som ensamstående lag (+JAS) för att kunna 
lägga fokus på Elit på ett ställe och utveckling på ett annat, så gör vi en av 
våra ungdomsföreningar till den förening som tar hand om utvecklingsnivån 
under det allsvenska laget. 
 
En av anledningarna som bägge Umeåföreningarna tryckte på när detta 
genomfördes var att ”reservlaget” ska kunna gå så högt upp i seriesystemet 
som möjligt, utan att vara begränsade att max få spela på distriktets högsta 
nivå… samt att Elitlagen skulle få ensam fokus i huvudföreningen 
 
I detta exempel har jag valt ÖIBF, utifrån att de är den största föreningen på 
orten, och att de i dag har lag i samtliga åldrar från P99 till P09. Kan alltså lika 
gärna heta någonting annat. Samarbetsavtal skrivs mellan WP och ÖIBF. 
 

Wibax Patriots 
Allsvenskan + JAS 

Öjebyns  IBF 
	   Långskatans IF 

Wibax IBF 
Wibax/Patriots	  

Öjebyns IBF 
Division 2	  

Öjebyns IBF 
Division 3	  
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Fördelar med ”Umeåmodellen”? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nackdelar med Umeåmodellen? 
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Väg 3 – Ligga kvar som idag med WP-licensiering på 
högsta röda nivån 
Vi ligger kvar med lagen exakt som vi har haft det de senaste säsongerna, 
men med den skillnaden att spelarna i lagen i RÖD 1 och 2 licencieras under 
Wibax Patriots flagg, med tillägg på lagnamnet (Moderföreningen)/Wibax 
Patriots. 
 
Samarbete kan nu vara möjlig mellan Wibax Patriots 
seniornivå/juniorallsvenska lag + de äldsta spelarna i respektive 
ungdomsförening. Dock blir samarbete omöjlig under Röd 1-2 för våra 
ungdomsföreningar.

 

Wibax Patriots 
Allsvenskan 

Öjebyns  IBF/ 
Wibax Patriots 

RÖD 1-2	  

Öjebyns  IBF 
RÖD övriga	  

Långskatans IF/ 
Wibax Patriots 

RÖD 1-2 

Långskatans IF 
Röd övriga	  

Wibax IBF/ 
Wibax Patriots 

RÖD 1-2 

Wibax IBF 
Röd övriga	  

Wibax Patriots 
Division 2	  

Wibax Patriots 
Division 3 +JAS	  
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Fördelar med att Ligga kvar som idag, men Röd 1-2 
licensieras för WP? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nackdelar med att Ligga kvar som idag, men Röd 1-2 
licensieras för WP? 
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Väg 4 – Ligga kvar som idag med WP, men lägga till 
ytterligare ett seniorlag i div-3 lagd från någon av våra 
ungdomsföreningar. 
Wibax Patriots ligger kvar som idag med Allsvenska laget, Division 2 och 
Division 3. Ungdomsföreningarna ligger kvar med sina licenser och lag Röd 
nivå 
 
Parallellt med detta startar vi upp ytterligare ett seniorlag i någon av 
ungdomsföreningarna. (Jag nämner ÖIBF ännu en gång som exempel, men 
det kan självfallet vara Långskatans IF eller Wibax IBF som också startar ett 
extra lag. 
 
Detta för att det ska finnas alternativ för de kommande årens runt 100 spelare 
att ha ytterligare seniorlag att spela i, så att vi inte tappar talang för tidigt. 
 

 

Wibax Patriots 
Allsvenskan 

Öjebyns  IBF 

Öjebyns  IBF	  

Långskatans IF Wibax IBF 

Wibax Patriots 
Division 2	  

Wibax Patriots 
Division 3 +JAS	  



 

Förslaget skrivet för Piteås innebandyframtid på pojksidan - av Magnus Johansson - 2015-04-10 

 
 

Fördelar med att ligga kvar som idag med WP, men 
lägga till ytterligare ett seniorlag i div-3 lag från någon 
av våra ungdomsföreningar? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nackdelar med att ligga kvar som idag med WP, men 
lägga till ytterligare ett seniorlag i div-3 lag från någon 
av våra ungdomsföreningar? 
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Beslutsprocess tidsplan 
Mitt direkta förslag är följande gällande beslutsprocess – som jag här förklarar 
i en enkel tidsplan. 
 
Söndag 12 april 

• Jag (Magnus) gör klart skrivelsen. 
 

Måndag 13 april – söndag 19 april 
• Skrivelsen går ut till redan nämnda styrelser och tränare 
• Samtliga parter sätter sig in i de olika förslagen och bollar tillbaks 

kommentarer på fördelar och nackelar på de befintliga 4 förslagen. 
• Vid ett tillägg på något av förslagen kommer fram meddelas detta 

under denna period 
• Samtliga svar/tillägg mejlas till magnus.johansson@pitea.se som 

sammanställer dem. 

Måndag 20 april – onsdag 22 april 
• Om det tillkommer ”en väg till” så kommer detta att meddelas från mig 

måndag 20 april till samtliga parter, och då ger vi den vägen ytterligare 
tre dagar, så att vi hinner få in fördelar/nackdelar på den/de nya 
vägen/vägarna. 

 

Torsdag 23 april 
• Jag skickar ut slutgiltiga svaren till alla berörda parter för att kunna läsa 

in sig på och ta ett förtida beslut 
 

Onsdag 29 april 
• Vi håller ett ”stormöte” med alla parter inbjudna där vi tillsammans 

beslutar oss för vilken väg vi ska vandra. 
• Vi utser en arbetsgrupp där med representanter från alla föreningarna 

som då ska ta fram arbetssätt för den väg vi väljer 
 

Måndag 4 maj - … det blir dags att anmäla serielag 
• Arbetsgruppens tid att jobba fram slutgiltiga vägen/modellen och 

handlingsplanen som vi i framtiden ska jobba efter. 
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Kontakt 
(Under perioden 13 april – 16 april är jag på utbildning, nås enklast via e-post 
eller chat på Facebook, men svarar i mån av tid. Övrig period ska jag vara 
anträffbar på telefon under kvällstid och ibland på arbetstid). 
 
Magnus Johansson 
magnus.johansson@pitea.se 
070-699 61 01 
Skype: oibfmange 
Facebook: https://www.facebook.com/mangejohansson 


